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Vragen van het lid Koşer Kaya (D66)
aan de minister van Volksgezondheid,
Welzijn en Sport over het bericht dat
alternatieve behandelingen veel
schade kunnen aanrichten.
(Ingezonden 25 januari 2010)

1
Is voldoende informatie bekend over
de effectiviteit van alternatieve
geneeswijzen? Heeft de overheid
volgens u de taak burgers te
informeren over de effectiviteit van
alternatieve behandelingen?1

2
Bent u van mening dat
zorgverzekeraars een rol hebben bij
het voorlichten van hun verzekerden
over de effectiviteit van
behandelingen?

3
Zijn alternatieve behandelaars
verplicht hun patiënten op de hoogte
te stellen van de potentiële gevaren
van een behandeling?

4
Als artsen en fysiotherapeuten, die in
het Beroepen in de Individuele
Gezondheidszorg (BIG)-register staan
ingeschreven, naast reguliere ook
alternatieve behandelingen
toepassen, aan welke
zorgvuldigheidseisen moeten zij dan
daarbij voldoen?

5
Deelt u de mening dat alternatieve
behandelingen, zoals manipulatie van

nekwervels en de craniosacrale
therapie van huilbaby’s, waarvan
diverse ernstige complicaties zijn
beschreven, verboden moeten
worden?

6
Bent u van mening dat
zorgverzekeraars alleen
wetenschappelijk bewezen effectieve
of relevante behandelingen mogen
vergoeden? Zo ja, hoe verhoudt deze
redenering zich tot het feit dat
zorgverzekeraars een (toenemend
aantal) van deze alternatieve
behandelingen vergoeden?

7
Kunt u aangeven waarom de
Inspectie voor de Gezondheidszorg
geen actief toezicht uitoefent op
(risicovolle) alternatieve
behandelingen? Hoe beoordeelt u de
beschikbare capaciteit van de
Inspectie voor het toezicht op deze
behandelingen?

9
Waarom is het Openbaar Ministerie
niet in alle in de tv-documentaire
getoonde zaken tot vervolging van
alternatieve genezers overgegaan?

Toelichting
Deze vragen dienen ter aanvulling op
eerdere vragen ter zake van het lid
Arib (PvdA), ingezonden 21 januari
2010 (vraagnummer 2010Z0116) en
van het lid Van Gerven (SP),
ingezonden 21 januari 2010
(vraagnummer 2010Z01167)

1 Zembla, 17 januari 2010.

Mededeling

Mededeling van minister Klink
(Volksgezondheid, Welzijn en Sport)
(ontvangen 9 februari 2010)

De vragen van het Kamerlid Arib
(PvdA) over alternatieve
geneeswijzen, die met uw brief d.d.
21 januari 2010 aan mij zijn
voorgelegd, alsmede de aanvullende
vragen die de kamerleden Van
Gerven (SP) en Koşer Kaya (D66) over
dit onderwerp hebben ingediend
kunnen tot mijn spijt niet binnen de
gebruikelijke termijn worden
beantwoord.
De reden van dat uitstel is dat er
afstemming plaats moet vinden
tussen mijn departement, het
ministerie van Justitie en de Inspectie
voor de Gezondheidszorg (IGZ).
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Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de
regering gegeven antwoorden
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